
 
 
 
 
 

 

 

KRAJEVNA SKUPNOST OTOČEC 

Šentpeter 1 

8222 Otočec 

E-pošta: ks.otocec@novomesto.si 
 

ZAPISNIK ZBORA KRAJANOV 18.9.2023 
 

Ki je bil v ponedeljek, 18. septembra 2023, ob 18. uri v prostorih osnovne šole Otočec. 
 

Dnevni red: 
1. Izvolitev delovnega predsedstva 
2. Predstavitev članov Sveta KS Otočec 
3. Predstavitev realiziranih in načrtovanih aktivnosti v KS Otočec 
4. Predstavitev glavnih aktivnosti v Mestni občini Novo mesto 
5. Pobude, vprašanja in predlogi krajanov KS Otočec 

 

AD točki 1: Izvolitev delovnega predsedstva 
 

Za predsedujočega je bil predlagan g. Matjaž Pavlin, overovatelja g. Janez Novak in g. Anton 
Turk, tajnica Jerneja Ucman. 
Z dvigom rok je bil potrjeno delovno predsedstvo. 
 

AD točki 2: Predstavitev članov Sveta KS Otočec 
 

Predsednik sveta je predstavil člane sveta ter njihove primarne zadolžitve, ki so zapisane  v 
spodnji tabeli. 
 

Član zadolžite 

Andrej Novak Cestna in gradbena infrastruktura v KS 

Janez Novak Elektro in komunalna infrastruktura v KS 

Peter Pušavec Povezovanje s športnimi društvi in turističnem društvu v KS 

Brigita Macedoni Povezovanje z upokojenskim in gasilskim društvom v KS 

Anja Berus Povezovanje s šolo in vrtci v KS 

Vesna Barborič Kulturni dogodki v KS, spletna stran KS, ponovna vzpostavitev Otočana 

Jerneja Ucman Tajništvo v KS 
 

Predsednik sveta je predstavil tudi ostale povabljene in prisotne na zbor krajanov: župana 
mestne občine Novo mesto,  Gregorja Macedonija, podžupana  Urbana Kramarja, direktorico 
občinske uprave, Jano Bolta ter pomočnika komandirja na PP Novo mesto, Andreja Štefaniča. 
 



AD točki 3.:  Aktivnosti v teku KS Otočec. 
 

Predsednik Andrej Novak predstavi vse aktivnosti ki so v teku v KS Otočec. 
 

V tekočem letu 2023: 
 

 

• Fekalna in meteorna kanalizacija Ždinja vas; drugi del v teku izgradnje, konec predviden 
jan. 24. 

• Izgradnja 3 avtobusnih postaj z nadstrešnicami (Črešnjice, OŠ Otočec, Lutrško selo). 
Gradbena dela izvedena v avgustu, montaža nadstrešnic v septembru oz. oktobru. 

• Asfaltiranje igrišča Dolenja vas (prijava na razpis za urejanje igrišč v MONM). 
• Sofinanciranje igral za OŠ Otočec. 
• Nakup dveh defibrilatorjev, katera bosta nameščena v vasi Črešnjice ter Paha. 

Predvidena montaža v tekočem mesecu. Po namestitvi se izvede predstavitev, šolanje 
ter umestitev le teh v sistem Rdečega križa Novo mesto oz. MONM. 

• KS je prijavljena v sofinanciranje izvedbe cestne razsvetljave na odseku župnišče-most 
čez Krko (70/30%). Izgradnja v drugi polovici leta. Zaradi izdelave hidravlične študije za 
omenjen odsek, se sredstva preusmerijo v izgradnja cestne razsvetljave za odsek 
župnišče – ulica do bivše Berusove delavnice. 

• Izdelava študije hidravlične izboljšave na odseku starega dela Šempetra. S tem se rešuje 
tako odsek kanalizacije in vodovoda naselja nad Krko (od GD proti Lešnici) in izgradnjo 
rondoja ter cestnega odseka proti cerkvi. Na občini stvari tečejo in so v postopkih. 

• Vzdrževanje cestnih odsekov (CGP). Manjši odseki se rešujejo po ogledu stanja na 
terenu in se nato izvedejo redna vzdrževalna dela. Izveden poseg na delu ceste Paha – 
Štravberk. 

• Do konca leta je v planu preplastitev treh odsekov cest v financiranju MONM: Žlebe 
320m, Dolenje Grčevje 180m, Cerovci 230m. 

• Ureditev baze podatkov za pokopališča Ždinja vas in Otočec v sistem PISO (ažurna baza 
podatkov, preglednejši način dela,…).  

• Ureditev ne kategoriziranih cest v MONM – prijava na razpis. 
 

Plan za 2024-2026 (prepoznane potrebe »na terenu«):  
• Kanalizacija Lutrško selo. 
• Obnova vodovodnega omrežja (Dobovo, Gorenje Kronovo, Dolenja vas, Žihovo selo). 
• Avtobusno obračališče Bajnof (Kmetijska šola Grm). 
• Pridobitev lastništva pokopališča, katero še ni v lasti MONM in priprava dokumentacije 

za izgradnjo opornega zidu BEVC.  
• Aktivnosti za »legalizacijo« objektov na ŠRC Pluska in pridobitev EGD za priklop na 

vodovod in elektriko. Nadaljevanje z izgradnjo igrišča za odbojko. 
• Avtobusne nadstrešnice – nadaljevanje urejanja avtobusnih postaj za šolski avtobus  oz. 

kombi. 
• Projekt stara šola – izdelava projektne naloge. 
• Projekt kulturnega oz. večnamenskega doma – ureditev trga. 
• Cestna infrastruktura (asfaltiranje makadamskih odsekov, preplastitve dotrajanih 

odsekov,…). 
• Ureditev pešpoti, pločniki,… 
• Ureditev oz. pomoč pri urejanju vaških igrišč. 
• Urejane komunalnih otokov. 
• Zvočne ograje na avtocestnem odseku (pri naselju Otočec, Mačkovec, Dobovo,…). 



• Javna razsvetljava Otočec – Dolenja vas – Žihovo selo. 
• Preplastitev bivše H1 od rondoja proti Otočcu in naprej proti Kronovem. 
• Razširitev ceste Otočec – Lutrško selo. 
• Praznovanje krajevnega praznika. 
• Povezovanje društev.  
• Priprava aktivnosti za vodovod Trška gora (zahteven projekt) 

 

 

AD 4.: Aktivnosti na nivoju MONM : 
Pri glavnih aktivnostih MONM je g. župan Gregor Macedoni povedal nekaj ključnih aktivnosti, ki 
jih vidijo kot potrebne za KS Otočec. Dejal je, da je akt o ureditvi jedra Otočca star že več kot 10 
let in predvideva selitev gasilskega doma na novo lokacijo. S sprostitvijo prostora se bi na tem 
delu zgradil večnamenski objekt s pripadajočo infrastrukturo. Slednjo je potrebno uskladiti s 
predlogi, ki bi že vključevali obnovo stare šole, ki je prav tako zajeta v prostorskem aktu za jedro 
Šempetra. Prav tako je poudaril nujno ureditev cestne infrastrukture, križišču pri stari šoli, 
župnišču oz. cestam, ki vodijo proti Gumberku oz. cerkvi, ter istočasno ureditev hidravljične 
izboljšave in razsvetljave. Meni tudi, da je za kraj kot je Otočec nujno, da ima trgovino in s tem 
ni potrebno za vsak nakup v nakupovalni center v Novo mesto ali še kam. 
V planu je tudi komunalna ureditev Lutrškega sela, istočasno se bi uredila tudi cestna 
infrastruktura in razsvetljava. 
Pripravlja se tudi ureditev krožišča pri Kmetijski šoli in pešpoti do Bajnofa. Žal občina nima 
vpliva na ureditev stare ceste H1, ker je to državna cesta, kljub temu da so bila sredstva za 
obnovo že odobrena oz. bi morala biti speljana lansko leto a je bil projekt ukinjen. Istočasno naj 
bi bilo narejeno tudi krožišče, a je zaradi odstopa partnerjev/sofinancerjev (Petrol, Terme Krka) 
tudi ta umaknjen v prihodnost. 
 

Pri aktivnostih na nivoju MONM je podal nekaj informacij tudi  pomočnik komandirja na PP 
Novo mesto Andrej Štefanič.  Razložil je naloge policije v KS Otočec ter romsko problematiko v 
naselju Prapreška pot. V zadnjem času so 4 družinske člane romske družine zaradi kaznivih 
dejanj zaprli, eden pa je še na begu. Zato tudi pomočnik komandirja naproša, da se vsa kazniva 
dejanja prijavljajo na policijo, da bodo lažje in hitreje ukrepali in  naj prijave ne bodo anonimne. 
Lahko pa se prijava pošlje tudi na njegov e-mail naslov; andrej.stefanic@policija.si. Pri ureditvi 
glede smeti pa se bo morala vključiti druga ustanova.  
 

AD.5.: Pobude, vprašanja in predlogi krajanov KS Otočec 

S strani prisotnih je bilo podanih več vprašanj, pobud, predlogov. Slednje smo zapisali in jih 
bomo v čim večji meri umestiti tako v program dela KS Otočec, kot program dela MONM.  
 

1. Drago Rabzelj: - obnova vodovoda Dolenje Kronovo, kanalizacija Dolenje Kronovo, status 
projektov. 

2. Primož Pucelj: - gostota prometa Ratež / Otočec, ozko cestišče, omejitev prometa, 
prestavitev avtobusnih postaj, ki so ostale na bivši glavni cesti Otočec-Kronovo, 
osvetlitev podvoza bivše H1. 

3. Ilij Germ: - cesta od Kužnega znamenja proti Golušniku - asfalt 
4. Barbara Boh: - komunalni otok Žihovo selo, kolesarska steza vas Krka-Žihovo selo (vožnja 

po njej z avtomobili), cesta Žihovo selo-Dolenja vas je preozka za kolesarsko in javno 
uporabo. 

mailto:andrej.stefanic@policija.si


5.  Turk Anton: - želi si povečanja aktivnosti v KS Otočec s strani MONM, ozka cesta 
Šempeter-smer reka Krka, razsvetljava v podvozu H1, leseni most čez Krko, v Lešnici na 
avtobusni postaji ni table za avtobusno postajo. 

6. Viktor Zaletel: - Sevno TG; ureditev kanalizacije. 
7. Darja Zupančič: - ogledalo na križišču šolske in skalne ulice. 
8. Sečnjak Joži: - cestna razsvetljava za vas Črešnjice. 
9. Dragman Zdenka: - javna razsvetljava na cesti Mačkovec / Bajnof – šolska pot. 
10. Manja Valerij: razpoke na cesti v Bajnofu, pogrezanje stavbe. 
11. Peter Jerman: - cesta mimo Starega gradu. 
12. Daniel Pernik: - vodovod TG oz. Golušnik. 
13. Jože Pavlin: kanalizacija Paha. 
14. Krajanka: - cesta Šempeter-Otočec (kolesarska steza), predlog za kontejnerje za pasje 

iztrebke. 
15. Florjančič Bojan: - razsvetljava proti bivši Berusovi delavnici (novi bloki), razsvetljava po 

cesti proti mostu, ozka cesta mimo vrtca. 
16. Sonja Planko: - začetek ter plan izgradnje kanalizacije Lutrško selo. 
17. Povečati št. kontejnerjev v Žihovem selu. 

 

 

 

Zapisala: 
 

Jerneja Ucman, Andrej Novak    PREDSEDNIK SVETA KS OTOČEC  
Andrej Novak 

 

  
 


